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Z Á P I S   č. 16/2017 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 5. 4. 2017 

 

Přítomni:   Ing. P. Bartoš, MBA,  I. Ptáčková, Ing. V. Urbánek, Bc. J. Sochor, 

      F. Hudek, H. Bartíková, T. Hykeš, Ing. T. Nehasilová, Ing. I. Chrtová, 

      Ing. J. Lain, Ing. V. Penížek, Ph.D., L. Harazin, JUDr. J. Lužová, J. Nováček           

                  

Omluveni:  

 

Nepřítomni: Ing. P. Pelešková 

 

Tajemník: Ing. R. Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil starosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, 

že je přítomno   14   členů zastupitelstva.  

 
 

Slib zastupitele 
 

Dne 6. 3. 2017 podal písemnou rezignaci zastupitel Ing. E. Hromada Ph.D. 

 

Rada města v souladu se zákonem č. 491/2001Sb ve znění pozdějších předpisů předala 

osvědčení o vzniku mandátu zastupitele města Libčice nad Vltavou Ing. Daně Jahodové, která 

mandát odmítla. Rada města předala osvědčení Josefu Nováčkovi, který kandidaturu přijal.  

 
Starosta v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval nového člena zastupitelstva pana 

Josefa Nováčka ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornil, že odmítnutí 

složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 

491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.“ a vyzval ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a k podpisu na připraveném 

archu. 

 

Pan Josef Nováček složil slib bez výhrad 

 
Ing. P. Pelešková se dostavila v 18.05 hodin, přítomno 15 zastupitelů. 

 

 

Volba pracovních orgánů 
 

Starosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 
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návrhová komise:  

 

Starosta navrhl: T. Hykeš, H. Bartíková, Ing. V. Urbánek 

 

 

Hlasování: 

 

pro           15      Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová,            

 

proti          0                                 

 

zdržel se    0 

 

Návrh byl přijat 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      

 

Starosta navrhl:   Ing. V. Penížek, Ph.D. 

Ing. I. Chrtová navrhla:  Bc. J. Sochor 

Ing. T. Nehasilová navrhla:  I. Ptáčková 

 

 

Hlasování: 

 

pro           15       Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček, 

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová,            

 

proti         0                              

 

zdržel se   0 

 

Návrh byl přijat 

 

 

Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

 

Připomínky k zápisu č. 15/2017  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal k zápisu 15/2017 ve lhůtě dané jednacím řádem 

písemně žádné připomínky.  

 

Zápis ze ZM č. 15/2017 je schválen. 

 



 3 

Návrh programu jednání: 

 

1. Úprava rozpočtu č. 2/2017 

2. Název nové ulice 

3. Schválení investičního záměru dotace na opravy válečných hrobů 

4. Jmenování zástupců města na valnou hromadu VKM a.s.   

5. Dotace na automobil peč. služby 

6. Zpráva kontrolního výboru 

7. Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

8. Dar pozemků pod komunikacemi  

9. Žádost občanů o výjimku ze zákazu parkování na silniční vegetaci  

10. Výkup nemovitostí č.p. 81 a 77 

11. Revitalizace libčického náměstí 

12. Libčické noviny 

13. Různé 

 

Ing. T. Nehasilová navrhla přesunout bod č. 11 před bod č. 10. 

Ing. I. Chrtová navrhla body č. 10 a 11 předřadit na začátek. 

Starosta navrhl bod č. 9 projednat jako první. 

 

Doplnění programu jednání:  
 

Starosta konstatoval, že nikdo nepodal ve lhůtě dané jednacím řádem žádný materiál.  
 

Výsledný program jednání: 

 

1. Žádost občanů o výjimku ze zákazu parkování na silniční vegetaci  

2. Revitalizace libčického náměstí 

3. Výkup nemovitostí č.p. 81 a 77 

4. Úprava rozpočtu č. 2/2017 

5. Název nové ulice 

6. Schválení investičního záměru dotace na opravy válečných hrobů 

7. Jmenování zástupců města na valnou hromadu VKM a.s.   

8. Dotace na automobil peč. služby 

9. Zpráva kontrolního výboru 

10. Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

11. Dar pozemků pod komunikacemi  

12. Libčické noviny 

13. Různé 

 

 
Hlasování: 

 

pro          15        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová           

 

proti          0                               

 



 4 

zdržel se    0 

 

 

Návrh byl přijat 

 
Program jednání byl schválen 
 

 

Bod č. 1 - Žádost občanů o výjimku ze zákazu parkování na silniční 

vegetaci  

 
Usnesení rady města č. 4/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města se seznámila s požadavkem občanů z části ulice Chýnovská. Rada 

města doporučuje zastupitelstvu města projednat tento požadavek, neboť podnět k řešení 

vzešel z posledního jednání zastupitelstva. Rada města žádá MěÚ o prověření možnosti 

parkování na vlastních pozemcích. 

 

Jiří Wenig za občany: Karel Hlaváček, Martin Cinegr, Karla Malíková, Tomáš Tkadlec, 

Zdeněk Pastor, Jan Wenig, Miloslav Svoboda, Jan Dostál, Martin Vít žádá o povolení místní 

úpravy provozu na pozemní komunikaci v rámci paragrafu 27 odst. 1 písmeno r). Jde  

o paragraf, který se týká zákazu zastavení a stání na silniční vegetaci. 1) Řidič nesmí zastavit 

a stát: r) na silniční vegetaci, pokud to není povoleno místní úpravou provozu na pozemní 

komunikaci. 

Jde o plochu navazující na naše vjezdy do našich domovů na ulici Chýnovská.  

Případně žádají o povolení úpravy silniční vegetace tím způsobem, že by položili 

zatravňovací dlažbu. 

 

Na základě požadavku rady města byla prověřena možnost parkování automobilů na 

pozemcích občanů v ulici Chýnovská, v části od MŠ ke Kameníčku. 

 

Dům č.p. : 

 

196,  Hlaváček Karel  4x auto dvůr 

 

209,  Dostál Jan  1x auto garáž 

    2x auto dvůr 

 

207,  Svoboda Miloslav 2x auto dvůr 

 

182,  Wenig Jiří  1x auto garáž 

    2x auto dvůr 

 

129,  Čásenská Helena 1x auto garáž 

    2x auto dvůr 

 

132,  Pastorová Alena  1x auto garáž 

    2x auto dvůr 

333,  Malíková Karla  1x auto garáž 
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131,  Cinegr Martin  3x auto dvůr 

 

  85,  Vilda Vlastimil,Ing.   1x auto dvůr 

 

  84,  Prokeš Jiří,Mgr.   1x auto garáž 

     1x auto dvůr 

 

  80,  Hora Martin,Ing.  1x auto dvůr 

 

  73,  Turini Hana   1x auto garáž 

 
Diskuse: 

P. Wenig odůvodnil požadavek občanů nárůstem vozidel v domácnostech. 

Ing. I. Chrtová hovořila o rekonstrukci komunikace, která byla zúžena. 

Ing. P. Pelešková sdělila, že zelený pás zde není dostatečně široký pro parkovací místo, 

parkování zasahuje do chodníků a že jde o precedens pro další zábory zeleně ve městě. 

Další zastupitelé navrhli prověřit možnost parkování vozidel. 

 
Usnesení č. 1/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města ukládá radě města prověřit možnost realizace parkovacích míst v ulici 

Chýnovská v zeleném pásu dle žádosti občanů. 

 

Hlasování: 

 

pro            15      Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová,            

 

proti          0                               

 

zdržel se    0 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 2 - Revitalizace libčického náměstí 

 
Usnesení rady města č. 4/7-2017: 

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí materiál a předává jej zastupitelstvu města. 

 

- K záměru rozšíření náměstí Svobody bylo přijato usnesení ZM č. 9/12-2016, jehož 1. 

část (prověření možnosti vyhlášení architektonické soutěže na revitalizaci náměstí 

Svobody) nebyla dosud naplněna. Podmínky vyhlášení a průběh veřejné architektonické 

soutěže zadávané obcemi jsme konzultovali se zástupcem Komory architektů. 
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Navrhujeme ve spolupráci s Komorou architektů zpracovat zadávací podmínky pro 

vyhlášení architektonické soutěže o návrh na řešení prostoru Náměstí Svobody 

v Libčicích. 

- Náměstí je veřejný prostor, jehož podoba a náplň se přímo dotýká všech občanů. Dosud 

zpracované studie, návrhy vzešlé z arch. soutěže, představa vedení města a občanů by 

měla být veřejně představena a diskutována. 

Navrhujeme, aby byla připravena veřejná, profesionálně řízená prezentace s diskuzí k 

tomuto tématu. 

- Město zpracovává strategický plán. Všechny velké městské investice by měly mít v 

tomto dokumentu oporu. 

Sestavení usnesení si dovolujeme ponechat až na jednání zastupitelstva, po příslušné diskusi 

s kolegy. 

 

Zastupitelé za Libčický občanský spolek LOS  

Luboš Harazin  

Ing. Tereza Nehasilová  

Ing. Petra Pelešková  

Ilona Ptáčková  

 

 
Diskuse: 

Ing. Pelešková vysvětlila, že pro vyhlášení arch. soutěže je míněn celý prostor náměstí od 

koupaliště po městský úřad. 

Ing. Lain navrhl, zda by se Ing. Pelešková mohla na přípravě arch. soutěže podílet.  

Ing. I. Chrtová připomněla, že náměstí je nejvýznamnější místo ve městě a cena soutěže cca 

250 tis. Kč by neměla hrát roli při rozhodování. 

Ing. V. Urbánek návrh podpořil. 

Ing. Pelešková stručně vysvětlila rozdíl mezi arch. soutěží na návrh a výběrovým řízením na 

studie v rámci dotace na strategické dokumenty 

L. Harazin sdělil, že koupě domů náměstí neřeší, lepší možnost řešení je naproti, mimo hlavní 

komunikaci se zapojením plochy parkoviště. 

Ing. V. Penížek, Ph.D., sdělil, že studie arch. Foglarových je pouze primárním průzkumem a 

výkup domů je příležitostí, která se nebude opakovat. 

Starosta podpořil arch. soutěž a sdělil, že do té doby nebudou s objekty podniknuty žádné 

kroky. 

Dr. Tobolka poukázal na jiné možnosti vytvoření náměstí. 

 

 
Usnesení č. 2/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města ukládá radě města vypracovat ve spolupráci s ČKA zadávací 

dokumentaci pro vyhlášení architektonické soutěže na revitalizaci nám. Svobody. 

Zastupitelstvo města ukládá radě města předložit tento návrh ke schválení zastupitelům. 

Zastupitelstvo města ukládá radě města do 31. 12. 2017 vyhlásit architektonickou soutěž 

podle schválené zadávací dokumentace. 
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Hlasování: 

 

pro           15       Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová,            

 

proti          0                                

 

zdržel se    0 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 3 - Výkup nemovitostí č.p. 81 a 77 

 
Usnesení rady města č. 3/7-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí budovy č.p. 81, ležící 

na pozemku parc.č. 122  v k.ú. Libčice nad Vltavou a pozemku parc.č. 122 o výměře 265 m2 

v k.ú. Libčice nad Vltavou od Evy Šleichertové, náměstí Svobody 81, 25266 Libčice nad 

Vltavou za kupní cenu ve výši 3.300.000,-- Kč. 

Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s koupí budovy č.p. 77, ležící na 

pozemku parc.č. 110  v k.ú. Libčice nad Vltavou a pozemku parc.č. 110 o výměře 93 m2 v k.ú. 

Libčice nad Vltavou a pozemku parc.č. 111 o výměře 32 m2 v k.ú. Libčice nad Vltavou od  

Renáty Cordoba, Evropská 673/158, 16000 Praha – Vokovice, Ireny Lisé, Turská 515, 25266 

Libčice nad Vltavou,  Carolain Novotné, Husova 165/5, 60200 Brno - Staré Brno  za kupní 

cenu ve výši 2.950.000,-- Kč. 

 

Nemovitost č.p. 81 leží na pozemku parc.č. 122 o výměře 265 m2 v k.ú. Libčice nad Vltavou 

 

Cena znaleckého posudku Ing. Arch. Hany Blahůškové dle zákona č. 151/1997 Sb., ve znění 

pozdějších předpisů o oceňování majetku činí 3.349.550,-- Kč. 

 

Cena znaleckého posudku ceny obvyklé Ing. Richarda Motyčky činí 2.900.000,-- Kč. 

 

Majitelé nemovitostí souhlasí s prodejem za cenu 3.300.000,-- Kč. 

 

 

Nemovitost č.p. 77 leží na pozemku parc.č. 110 o výměře 93 m2, náleží k ní pozemek parc.č. 

111 o výměře 32 m2, vše v k.ú. Libčice nad Vltavou. 

 

Cena znaleckého posudku Ing. Arch. Hany Blahůškové dle zákona č. 151/1997 Sb., ve znění 

pozdějších předpisů o oceňování majetku činí 2.350.260,-- Kč. 

 

Cena znaleckého posudku ceny obvyklé Ing. Richarda Motyčky činí 2.350.000,-- Kč. 

 

Majitelé nemovitostí souhlasí s prodejem za cenu 2.950.000,-- Kč. 
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Diskuse: 

I. Ptáčková hovořila o problematice KD, sálu, nákupu domů. 

Ing. I. Chrtová navrhla doplnit usnesení o rozhodnutí ve věci dalšího nakládání s domy. 

 

Usnesení č. 3/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s koupí budovy č.p. 81, ležící na pozemku parc.č. 122  v k.ú. 

Libčice nad Vltavou a pozemku parc.č. 122 o výměře 265 m2 v k.ú. Libčice nad Vltavou od 

Evy Šleichertové, náměstí Svobody 81, 25266 Libčice nad Vltavou za kupní cenu  

ve výši 3.300.000,-- Kč. 

Zastupitelstvo města souhlasí s koupí budovy č.p. 77, ležící na pozemku parc.č. 110  v k.ú. 

Libčice nad Vltavou a pozemku parc.č. 110 o výměře 93 m2 v k.ú. Libčice nad Vltavou a 

pozemku parc.č. 111 o výměře 32 m2 v k.ú. Libčice nad Vltavou od  Renáty Cordoba, 

Evropská 673/158, 16000 Praha – Vokovice, Ireny Lisé, Turská 515, 25266 Libčice nad 

Vltavou,  Carolain Novotné, Husova 165/5, 60200 Brno - Staré Brno  za kupní cenu ve výši 

2.950.000,-- Kč. 

 

Zastupitelé jsou si vědomi, že kupní cena je vyšší než cena dle znaleckých posudků, ale 

považují tuto danou cenu jako odpovídající z hlediska strategické polohy v centru města, která 

má vysoký potenciál pro rozvoj města a zlepšení občanské vybavenosti. 

 

Příprava způsobu využití pořízených nemovitostí a pozemků budou stanoveny až po 

vyhodnocení výsledků architektonické soutěže na revitalizaci náměstí Svobody. 

 

Hlasování: 

 

pro            12      Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček, 

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           I. Ptáčková, Bc. J. Sochor, Ing. I. Chrtová,            

 

proti          1       L. Harazin                        

 

zdržel se   2        Ing. P. Pelešková,  Ing. T. Nehasilová, 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

Ve 20.05 hodin se omluvila Ing. I. Chrtová, přítomno 14 zastupitelů. 

 

 

Bod č. 4 - Úprava rozpočtu č. 2/2017 

 
Usnesení rady města č. 1/7-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření   

č. 2/2017 města Libčice nad Vltavou  s celkovými výdaji ve výši 56.838.500,-- Kč a celkovými 

příjmy ve výši 56.838.500,-- Kč včetně zapojení zůstatku z roku 2016. 

 

Rada města projednala úpravu rozpočtu č. 2/2017-rozpočtové opatření č. 2-2017 
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Diskuse:  

Ing. P. Pelešková se dotázala na položku sociálních výpomocí. 

 
Usnesení č. 4/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2017 města Libčice nad Vltavou  

s celkovými výdaji ve výši 56.838.500,-- Kč a celkovými příjmy ve výši 56.838.500,-- Kč 

včetně zapojení zůstatku z roku 2016. 

Zastupitelstvo města pověřuje radu města společně se zastupiteli za LOS ke zpracování 

pravidel na čerpání fondu školského rozvoje. 

 

Hlasování: 

 

pro         13         Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček, 

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, , Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,             

 

proti         0                                

 

zdržel se   1         L. Harazin 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 5 - Název nové ulice 

 
Usnesení rady města č. 2/7-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města  pojmenovat novou ulici ležící na 

pozemcích parc.č: 205/23, 205/24 a 205/25 v k.ú. Chýnov Na Stráni.  

 

V rozvojové lokalitě Na Stráni budou v nejbližší době kolaudovány první nemovitosti a 

majitelé se budou hlásit k pobytu. Je tedy třeba určit název ulice.  

Vzhledem ke skutečnosti, že celá oblast má názvy ulic odvozeny od přírodních a věcných 

útvarů je vhodná zachovat název lokality a ulici pojmenovat Na Stráni. 

 
Diskuse: 

Bc. J. Sochor prohlásil, že by se název ulice měl zvážit a vyhlásit v Libčických novinách 

formou ankety. 

 

Ing. T. Nehasilová podala protinávrh: 

 

Usnesení č. 5/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města ukládá radě města vyhlásit anketu na název nové ulice. 
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Hlasování: 

 

pro            8        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  T. Hykeš, F. Hudek,  

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, , Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,             

 

proti          5       Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, L. Harazin, H. Bartíková,  

   J. Nováček 

                      

zdržel se   1        Ing. V. Urbánek 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 6 - Schválení investičního záměru dotace na opravy válečných hrobů 

 
Usnesení rady města č. 7/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s investičním záměrem 

k žádosti o státní účelovou dotaci na zabezpečení péče o válečné hroby. Číslo žádosti 

z portálu EDS: 51/2016*307. 

 

Ministerstvo obrany požaduje souhlas zastupitelstva města s investičním záměrem 

k žádosti o státní účelovou dotaci na zabezpečení péče o válečné hroby. 

 
Usnesení č. 6/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s investičním záměrem k žádosti o státní účelovou dotaci na 

zabezpečení péče o válečné hroby. Číslo žádosti z portálu EDS: 51/2016*307. 

 
Hlasování: 

 

pro            14     Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,             

 

proti           0                              

 

zdržel se     0 

 
Toto usnesení bylo přijato 
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Bod č. 7 - Jmenování zástupců města na valnou hromadu VKM a.s.   

 
Usnesení rady města č. 8/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města jmenovat zástupce města Libčice nad 

Vltavou na valnou hromadu VKM, a.s., U Vodojemu 3085, 272 80 Kladno pro rok 2017 Ing. 

Pavla Bartoše, MBA a Ing. Jiřího Laina.  
 
Diskuse:  

Ing. T. Nehasilová požádala o uplatnění požadavku na změnu kvality vody zejména její 

tvrdosti. 

 

Usnesení č. 7/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města jmenuje zástupce města Libčice nad Vltavou na valnou hromadu VKM, 

a.s., U Vodojemu 3085, 272 80 Kladno  pro rok 2017 Bc. Jiřího Sochora a Ing. Jiřího Laina.  

 
Hlasování: 

 

pro            12      Ing. P. Bartoš, MBA, ,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                                 

proti             0                            

 

zdržel se      2         Bc. J. Sochor Ing. J. Lain 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 8 - Dotace na automobil peč. služby 

 
Usnesení rady města č. 6/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s použitím vlastních zdrojů 

v rámci dotace na pořízení automobilu pro pečovatelskou službu.  

 

V rámci žádosti o dotaci je nutné schválit, že máme zabezpečené vlastní zdroje financování 

akce (zastupitelstvo neschvaluje podání žádosti, ale schvaluje vynaložení vlastních zdrojů). 

 
Usnesení č. 8/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s použitím vlastních zdrojů v rámci dotace na pořízení 

automobilu pro pečovatelskou službu.  
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Hlasování: 

 

pro            14      Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,             

 

proti             0                            

 

zdržel se       0   

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 9 - Zpráva kontrolního výboru 

 
Předsedkyně kontrolního výboru předkládá zprávu ze dne 15.3.2017. 

 
Diskuse: 

Ing. T. Nehasilová připomněla nesplněný úkol WC na Oranžovém hřišti a požádala o 

projednání možného řešení WC  v investiční komisi. 

 

 

Usnesení č. 9/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 15.3.2017. 

 
Hlasování: 

 

pro          14        Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor             

 

proti           0                              

 

zdržel se     0 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 10. Usnesení ZM č.16/4-2015-dotace a strategický plán 

 
Usnesení rady města č. 9/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města předává zastupitelstvu města informaci o dotacích a strategickém 

plánu města. 
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V současné době probíhají žádosti na dotace na opravy válečných hrobů a pořízení auta na 

provoz pečovatelské smlouvy. Žádost na strategické dokumenty města postoupila do 

realizační fáze. 

 

Strategický plán –město bude postupovat dle podmínek poskytovatele dotace.  

 
Diskuse: 

Ing. P. Pelešková upozornila na možnost čerpání dotace z IROP na zpracování územních 

studií veřejných prostranství v rámci obce s rozšířenou působností. 

 

Usnesení č. 10/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o dotacích a strategickém plánu města. 

 
Hlasování: 

 

pro           14       Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,  

 

proti           0                              

 

zdržel se     0 

 
Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 11 - Dar pozemků pod komunikacemi  

 
Usnesení rady města č. 11/6-2017: 

 

Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím daru pozemků 

parc. č. 1156/19 v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 957 m2, parc. č. 1156/17 v k.ú. Libčice 

nad Vltavou o výměře 500 m2,  parc. č. 1156/15 v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 39 m2, 

622/13 v k.ú. Letky o výměře 691 m2 od společnosti CTR Libčice a.s., Sladkovského náměstí 

525/1, 13000 Praha – Žižkov. 

 

Na základě dlouhodobých jednání došlo k dohodě se společností CTR Libčice a.s., 

Sladkovského náměstí 525/1, 13000 Praha - Žižkov o daru pozemků pod komunikacemi 

v prostoru seřadiště a Družstevní ulice. Jedná se o  2.187 m2 pozemků. 

 
Diskuse: 

Ing. P. Pelešková navrhla doplnit č. geometrického plánu. 

 

 



 14 

Usnesení č. 11/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím daru pozemků parc. č. 1156/19 v k.ú. Libčice nad 

Vltavou o výměře 957 m2, parc. č. 1156/17 v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 500 m2,  

parc. č. 1156/15 v k.ú. Libčice nad Vltavou o výměře 39 m2, 622/13 v k.ú. Letky o výměře 

691 m2 od společnosti CTR Libčice a.s., Sladkovského náměstí 525/1, 13000 Praha – Žižkov.  

 

Hlasování: 

pro           14       Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

                           Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor  

 

proti           0                              

 

zdržel se     0 

 

Toto usnesení bylo přijato 

 

 

Bod č. 12 - Libčické noviny 

 
Usnesení rady města č. 5/7-2017: 

 

Usnesení: Rada města bere na vědomí materiál a předává jej zastupitelstvu města. 

 

- Neúplné složení redakční rady a neplnění Statutu Libčických novin 

Sestavení usnesení si dovolujeme ponechat až na jednání zastupitelstva, po příslušné diskusi 

s kolegy. 

 

Zastupitelé za Libčický občanský spolek LOS  

Luboš Harazin  

Ing. Tereza Nehasilová  

Ing. Petra Pelešková  

Ilona Ptáčková  

 
Usnesení č. 12/16-2017 z 16. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 

konaného dne 5. 4. 2017 

 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpor mezi statutem LN a skutečností. 

 
Hlasování: 

 

pro           5        Ing. P. Pelešková, I. Ptáčková, L. Harazin, Ing. T. Nehasilová,  

                           Bc. J. Sochor,             

 



 15 

proti           0                              

 

zdržel se    9     Ing. P. Bartoš, MBA, Ing. J. Lain,  Ing. V. Urbánek, J. Nováček,   

H. Bartíková,  T. Hykeš, F. Hudek, Ing. V. Penížek, Ph.D., JUDr. J. Lužová, 

 
Toto usnesení nebylo přijato 

 

 

Bod č. 13 - Různé 
 

Bc. J. Sochor se dotázal na turistické stezky, starosta sdělil postup v dané věci. 

Ing. P. Pelešková upozornila na průjezdy vozidel od Kameníčku k Oranžovému hřišti. 

I. Ptáčková se dotázala na postup doplnění dětského hřiště v ulici Družstevní. 

Ing. P. Pelešková se dotázala na propojení kamerového systému na novou služebnu Policie, 

tajemník potvrdil, že je dokončeno. 

Paní Peřinová požádala o dopravní značení v ulici Vltavská, které by zvýšilo bezpečnost 

chodců. 

Pan Tahal se dotázal na informovanost občanů o konání veřejné diskuse na koupališti, starosta 

poukázal na Libčické noviny. 

 

 

Starosta skončil jednání ve  21.45  hodin. 

 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 5. 4. 2017 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič                                                  

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:   Ing. Vít Penížek, Ph.D.   

 

 

 

            Bc. Jiří Sochor 

 

 

 

           Ilona Ptáčková 

 

                                                              

 

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                          Ing. Jiří Lain 

            starosta                                                                         místostarosta                                                                                                            
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